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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "2022-ben hány esetben, mekkora területre 
vonatkozóan került sor a még nem virágzó parlagfű esetén a földhasználó figyelmeztetésére?"

Tisztelt Elnök Úr!
 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

 
Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István agrárminiszter
 
Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: 2022-ben hány esetben, mekkora területre vonatkozóan
került sor a még nem virágzó parlagfű esetén a földhasználó figyelmeztetésére?
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
A K/4111/1. számú válaszában arról kaptam tájékoztatást,  hogy 2022-ben sor került a még nem
jogsértő  állapotú  parlagfüves  területek  részbeni  felderítésére  és  a  földhasználó  előzetes
figyelmeztetésére.
 
Ennek eredményességével kapcsolatban az alábbi kérdésekben kérem szíves válaszát:
 
2022-ben  hány  esetben,  mekkora  területre  vonatkozóan   került  sor  a  még  nem  virágzó
parlagfű esetén a földhasználó figyelmeztetésére?
 
Ebből  hány  esetben  történt  a  területeknek  a   parlagfű  virágzási  időszakában  történő
visszaellenőrzésre?



 
Hány esetben valósult meg  a terület parlagfű mentesítése  a figyelmeztetést követően?
 
A  figyelmeztetés  ellenére  hány  esetben  került  sor   büntetés  kiszabására  és  közérdekű
védekezés  elrendelésére,  mert  az  előzetes  figyelmeztetés  ellenére  parlagfüvesen  maradt  a
terület?
 
2023-ban, június 15-ig (még nagy valószínűséggel nem volt virágzási állapotban a parlagfű),
hány  alkalommal  került  sor  a  földhasználó  figyelmeztetésre,  mert  a  Földhivatal
parlagfüvesnek észlelte a területet?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. július 5.

Dr. Oláh Lajos
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